
BESLUITENLIJST COMMISSIE BESTUUR EN SAMENLEVING d.d. 18 september 2018

Aanwezig: de heer W. van Krimpen (PvdA), de heer T. Stam (CU), de heer P. Sterrenburg (CU), de
heer H. van Ommen (CDA), de heer J.M. ten Hove (SGP), de heer J.R. Pardo Kruidenier (D66),
mevrouw I. Glavas (D66), de heer C. van Werkhoven (SGP), de heer S. Barzas (VVD), de heer R.
Zonnebeld (PvdA), mevrouw M. de Deugd (CDA), de heer A. Hogendoorn (VVD), de heer J. Schook
(D66)

Portefeuillehouders: mevrouw A.D. Zandvliet, de heer P.J. Verheij, de heer J.G.A.Paans
Commissiegriffier: mevrouw A. de Jong (plv)
Voorzitter: de heer A.H. Brasser

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering. Mevrouw de Jong vervangt
de zieke commissiegriffier. Aan het einde van de vergadering is de burgemeester
beschikbaar, hij wil graag een mededeling doen over het verloop van het Havenfestival.
De agenda wordt vastgesteld. 

2 Vaststellen verslag commissie Bestuur en Samenleving 12 juni 2018
Besluit
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

Regulier

3 Mondelinge mededelingen college
Besluit
De heer Verheij geeft aan dat er een raadsmemo volgt met de resultaten van de
commissie Deetman.
Burgemeester Paans informeert de commissie over het verloop van het Havenfestival.
Vanwege de aangekondigde politiestaking is er (belangenloos) inzet geweest van de
BOA organisatie van de gemeente Rotterdam. Op de zaterdagavond is er een aanpak
geweest van 18 minners die alcohol hadden genuttigd.
De heer Ten Hove vraagt of er nog gesproken wordt over de werkwijze met de pilot
dossiers/rapporteurs. Dit zal plenair worden behandeld.

Bespreekstukken

4 Raadsinformatiebrief Tussenevaluatie Ondernemersfonds Alblasserdam
Besluit
De heer Schulpen spreekt in. Hij verzoekt namens de Vereniging van Eigenaren van het
deel van het bedrijventerrein waar hij gevestigd is (Paardenwei), om uit het
Ondernemersfonds te kunnen stappen. De raadsinformatiebrief wordt geplaatst op de
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doorlopende lijst ingekomen stukken voor de raad van 25 september.

5 Raadsvoorstel Beschermd Wonen: de Regionale Transitieagenda 2017-2020 en een
(technische) wijziging van de Verordening

Besluit
Het raadsvoorstel gaat op verzoek van de heer van Krimpen als bespreekpunt naar de
raad van 25 september. Portefeuillehouder mevrouw Zandvliet zeg toe dat een memo
volgt naar aanleiding van de vraag van de PvdA over PGB. Mogelijk kan het voorstel na
beantwoording alsnog door als hamerstuk.

6 Raadsvoorstel Gewijzigde verordening, beleid en nadere regels jeugdhulp
Besluit
Het raadsvoorstel gaat als hamerstuk naar de raad van 25 september.

7 Raadsvoorstel Zienswijze begrotingswijziging SOJ
Besluit
Het raadsvoorstel gaat op verzoek van de heer Barzas vooralsnog als bespreekstuk door
naar de raad van 25 september. VVD wil nog bedenktijd of het alsnog als hamerstuk
door kan. 
De heer van Werkhoven verwijst naar een informatiebrief bouwstenen zienswijze
begrotingswijziging, die hij via de regiofractie heeft ontvangen. Deze brief zal alsnog aan
de stukken worden toegevoegd.
De heer Sterrenburg vraagt om aanscherping van de zienswijze op het punt versterking
preventie en voorkomen wachtlijsten.

8 Raadsinformatiebrief vragen PvdA vaccinaties
Besluit
De brief gaat naar de doorlopende lijst ingekomen stukken voor de raad van 25
september.

Ingekomen stukken

9 Raadsinformatiebrief Vorderingen aanpak personen met verward gedrag
Besluit
De brief gaat naar de doorlopende lijst ingekomen stukken voor de raad van 25
september.

10 Raadsinformatiebrief Vorming adviesraad Sociaal Domein Alblasserdam
Besluit
De brief gaat naar de doorlopende lijst ingekomen stukken voor de raad van 25
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september.

11 RIB Jaarverslag serviceorganisatie jeugd 2017
Besluit
De brief gaat naar de doorlopende lijst ingekomen stukken voor de raad van 25
september.

12 Raadsinformatiebrief Subsidieregister 2017-2018
Besluit
De heer Pardo Kruidenier vraagt naar de kleurenlegenda van het overzicht en verzoekt
om de tabel aan te vullen met een kolom subsidie vorig jaar, de portefeuillehouder zegt
dit toe.
De brief gaat naar de doorlopende lijst ingekomen stukken voor de raad van 25
september.

13 Raadsinformatiebrief beantwoording vragen SGP vuurwerkshow
Besluit
De heer van Werkhoven vraagt naar aanleiding van de RIB wanneer de discussie over
de vuurwerkvrije zone plaatsvindt. Het presidium heeft besloten om een BIO te
organiseren op 9 oktober. 
De brief gaat naar de doorlopende lijst ingekomen stukken voor de raad van 25
september.

Sluiting

14 Rondvraag
Besluit
De heer Pardo Kruidenier vraagt naar aanleiding van de nieuwe wetgeving met
betrekking tot digitale publicaties of het college plannen heeft om de schriftelijke
publicaties in de Klaroen te laten vervallen. De burgemeester geeft aan dat hij alle
inwoners wil blijven bereiken en komt terug op welke wijzse het college dit wil doen.
De heer Pardo Kruidenier beveelt de mogelijkheid aan voor een bezoek aan Oasen, hij
heeft zelf vandaag gebruik gemaakt van deze uitnodiging.

15 Sluiting
Besluit
De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering on 22.40 uur.
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